
Indfødsretsudvalget

Til: Udlændinge- og integrationsministeren

Dato: 7. september 2018

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

IFU alm. del

Spørgsmål 78

Finder ministeren, at det er forsvarligt og udtryk for god forvaltningsskik, hvis

en indfødsretsansøgers sag er ”under behandling” i mange år med den reelle,

men for ansøgeren ukendte, begrundelse, at ansøgeren af PET vurderes at

kunne være til fare for landets sikkerhed, og ansøgeren ikke kan få andre op-

lysninger fra ministeriet, end at sagen er ”under behandling”?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Stine Brix (EL).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Stine.Brix@ft.dk og til

lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christian Langballe

formand

1/1

Indfødsretsudvalget 2017-18
IFU Alm.del  Spørgsmål 78

Offentligt


